
Zpráva předsedy KHKSST o činnosti VV pro konferenci 2021 

 

 
 Minulou sezónu jsme nemohli řádně dohrát díky vládním opatřením související s epidemií 

Covid-19. Ve své zprávě pro krajskou konferenci jsem vyjádřil víru, že podobnou sezónu již nikdy 

nezažijeme. Bohužel přání moje a všech stolních tenistů nebylo naplněno a letošní sportovní sezóna 

byla ještě horší, protože se do historie zapíše jako neodehraná.  

 

 Na mimořádné srpnové konferenci byl zvolen nový člen výkonného výboru Jakub Merta, 

který nahradil Bohumila Kleprlíka, a byla zvolena nová revizní komise. Výkonný výbor pracoval ve 

složení Jan Slavík, Ladislav Kozák, Michal Lebeda, Jiří Machula a Jakub Merta a musel celou dobu 

řešit situace, které nepatří do běžné agendy sportovních orgánů. Podmínky nám dovolili sejít se na 

třech schůzích a neustále jsme byli v telefonickém nebo emailovém kontaktu. V srpnu a v září se 

stolní tenisté v kraji připravili na začátek sezóny, který proběhl při dodržování některých 

hygienických nařízení vyhlášených vládou. V polovině října však přišel vládní zákaz sportovní 

činnosti a čekali jsme, až dojde k prvnímu uvolnění vládních opatření pro sport. Nikdo z nás není 

epidemiolog nebo lékař, ale stále jsme museli sledovat aktuální situaci a hledat varianty, jak se 

vrátit ke stolnímu tenisu. První větší rozvolnění vládních opatření přišlo začátkem prosince, ale 

sportovat ve vnitřních prostorách bylo možné výhradně s rouškou. Výbor tedy rozhodl, že plnou 

sezónu družstev nemůžeme odehrát a zkrátil její trvání na odehrání jedné poloviny zápasů, tedy 

každý s každým pouze jedno utkání. V průběhu ledna a února měl Královéhradecký kraj nejvíce 

nakažených obyvatel v celé republice, a proto jsme neustále odkládali možný restart sezóny. Po 

dalším vládním omezení celé společnosti výkonný výbor musel 25.2. rozhodnout o anulování celé 

sezóny, protože už nebylo možné odehrát ani zkrácenou polovinu. 

 

 Loňská konference rozhodla o změně sídla svazu z Českého Meziříčí do Hradce Králové. 

Pro zaevidování změny ve spolkovém rejstříku musí být přiložen písemný souhlas majitele budovy, 

který se přes přísliby jejího správce nepodařilo vyřídit a dnes již víme, že majitel se zapsáním sídla 

krajského svazu nesouhlasí. Díky tomu také nejsou v rejstříku zapsáni členové revizní komise. 

 

 Zvláštní rok 2020 zasáhl také do zpracování finanční podpory stolního tenisu, protože jsme 

třikrát podávali projekt podpory mládeže od ČAST. Díky poslední schválené variantě jsme mohli 

podpořit devět oddílů pracujících s dětmi formou odměny jejich trenérovi. Projekt hledáme nové 

ligové hráče jsme stihli pouze dvakrát a přispěli jsme některým oddílům na náklady hráčů v 

republikových turnajích. Zároveň svaz nemohl splnit všechny plánované turnaje pro krajský grant a 

část obdržených peněz jsme v minulém roce vrátili. V letošním roce musel krajský svaz již 

přidělený grant odmítnout, protože žádný krajský přebor mládeže se nehraje. Hospodaření za 

minulý rok skončilo v mírném plusu, přestože konferenci je předkládán závěrečný záporný 

výsledek. Schodek je však způsoben započítáním přijaté platby stotisícové faktury v roce 2021, o 

kterou je zase přebytkový návrh rozpočtu na letošní rok vyšší. Výkonný výbor na poslední schůzi 

rozhodl o zachování evidenčních poplatků v plné výši stanovených Registračním řádem. Členové 

VV považují formu převodu zaplaceného startovného za soutěže družstev do nové sezóny za 

dostatečnou finanční kompenzaci, jenž umožní provoz krajského svazu bez omezení jeho činnosti a 

nebude mít vliv na jeho hospodaření. Zároveň je garantována finanční podpora oddílům, které 

pracují s mládeží, aby trenéři mohli pokračovat ve výchově mladých hráčů a hráček. 

 

 Od ledna letošního roku není možné vkládat nové materiály na krajské webové stránky díky 

aktualizaci systému a ukončení podpory. Podařilo se domluvit zveřejňování aktualit na webu 

asociace stolního tenisu pod odkazem KH kraje, které zatím naplňuje možnosti informování krajské 

základny o aktuálním dění a činnosti svazových orgánů. Na závěr sezóny STK vypsala Český pohár 

družstev, aby alespoň jedna soutěž mohla zdárně proběhnout. Přihlásilo se 14 týmů a v současné 



době vrcholí boje o konečná umístění. Koncem srpna proběhly republikové soutěže družstev 

mládeže, ve kterých se dobře prezentovala družstva KH kraje. Naši zástupci vždy postoupili do 

čtvrtfinále mezi osm nejlepších, vrcholem byla kategorie starších žákyň, protože republikové finále 

bylo krajským derby, ve kterém zvítězily hráčky Sokola HK nad SK Dobré A. Na Mistrovství ČR 

dorostenců v Havířově získal Jan Mokrejš bronzovou medaili ve dvouhře, což je dobrý signál pro 

jeho přechod do kategorie dospělých. 

 

 Letošní krajská konference je volební a delegáti zvolí nové vedení krajského svazu na další 

čtyřleté období. Přeji nám všem dobrou volbu a snad už se konečně sejdeme za stolem, abychom se 

mohli věnovat stolnímu tenisu, který máme rádi a jistě chybí nám všem. 

 

 

 

 

V Třebechovicích pod Orebem 11.6.2021  Jan Slavík, předseda KHKSST 

 

 

 

 

 

 

 

Rozpočet a skutečnost hospodaření roku 2020 

Příjmová část 

Položka Návrh Skutečnost Rozdíl Poznámky 
I -  evidenční 

poplatky 
250 000 265 460 +15 460 

 

II – nové registrace, 

obnova  
20 000 20 290 +290 

 

III - přestupy 7 000 7 550 + 550  

VII – vklady do 

soutěží 
58 500 60 900 +2 400 

 

IX – převod soutěží 4 500 4 000 -500  

XI - školení 12 000 1 800 -10 200 Školení zrušeno pro Covid 19 

XII – pokuty mládež 5 000 4 500 -500  

XIII – pokuty 

dospělí 
15 000 13 500 -1 500 

 

XIV – pokuty 

soutěže 
15 000 1 200 -13 800 

 

XXXX – úroky, NA, 

nahodilé příjmy 
5 500 19 444 +13 944 

 

XXVI/2 Dotace 

ČÁST - mládež 
85 000 55  235 -29 765 

Na základě vyúčtování nákladů 

došla část dotace v lednu 2021! 

XXIX  Dotace KHK 10 000 20 734 + 10 734  

Příjmy celkem 487500 474 613  -12 887  
 

Výdajová část 

Položka Návrh Skutečnost Rozdíl Poznámky 
I  konference 8 000 10 449 +2 449 V roce proběhly 2 konference 



II/1 přebory 

dospělých 
14 000 16 057 + 2 057 

 

II/2 přebory mládeže 50 000 51 776 + 1 776  

III VčBTM 50 000 26 200 -23 800 
Uskutečněno méně turnajů pro 

Covid 19 

IV  Český pohár 7 500 0 -7 500 Soutěž se neuskutečnila pro Covid  

V mzdy výkonný 

výbor 
180 000 171 000 -9 000 

Pátý člen VV zvolen na druhé 

konferenci 

VI  odměny 

lektorům 
18 000 0 - 18 000 Školení zrušena pro Covid 19 

VII provozní 

náklady  svazu 
18 000 46 045 +28 045 

2 x platba 15 000 ČUS KHK za 

vedení účetnictví 2019 a 2020 

VIII náklady na 

jednání VV 
1 000 0 - 1 000 

Členové VV neúčtovali cestovné 

IX  Vyhlášení nej. 

sportovců-mládež 
13 000 0 -13 000 

Vyhlášení se nekonalo pro Covid 19 

X  „hledáme ligové 

hráče“ 
25 000 65 153 + 40 153 

Přihlášení k projektu ČÁST –

hrazeno z dotace 

XI reprezentace 

mládež 
15 000 0 -15 000 

Výdaje sloučeny s položkou XIII 

XII podpora za 

účast na VčBTM 
50 000 49 999 -1 

 

XIII podpora 

mládeže a oddílů 
10 000 61 736 +51 736 

Sloučeno s položkou XI  část 

hrazena  z dotace ČÁST  

XIV podpora účasti 

a umístění v KPJ 

dospělí  

25 000 46 500 + 21 500 
Včetně podpory reprezentantů 

kraje a ČR 

XV  výdaje mimo 

rozpočtovaných 
3 000 0 -3 000 

 

Výdaje celkem 487 500 544 915 +57 415  

 

Hospodářský výsledek :   - 70 302 Kč 

Poznámka: Rozpočet byl plánovaný jako vyrovnaný. ČAST vypsalo dotací 

na činnost mládeže, která byla vyúčtována na konci roku 2020. 

K proúčtování dotace v částce téměř 105 000 Kč došlo až v počátku roku 

2021. Pokud by byla dotace zaúčtována v r. 2020, bylo by hospodaření 

v mírném přebytku.  

 

Návrh rozpočtu na rok 2021 počítá s přebytkem, který dorovná schodek 

minulého roku. 

Návrh rozpočtu na rok 2021 
Položka příjmů Návrh Poznámky 
I -  evidenční poplatky 240 000  

II – nové registrace, obnova  20 000  

III - přestupy 7 000  

VII – vklady do soutěží 
70 000 

Budou odečteny vklady do soutěže uhrazené pro 

soutěžní rok 2020/2021 (neodehrány soutěže) 



IX – převod soutěží 3 000  

XI - školení 12 000 Předpoklad uskutečnění školení trenérů 

XII – pokuty mládež 0  

XIII – pokuty dospělí 0  

XIV – pokuty soutěže 1 000  

XXXX – úroky, NA, 

nahodilé příjmy 
7 000 

 

XXVI/2 Dotace ČÁST - 

mládež 
250 000 

V rozpočtu zaúčtována dotace za rok 2020, která 

došla na účet v lednu 2021 

XXIX  Dotace KHK 0  

Příjmy celkem 610 000  

 

Položka výdajů Návrh Poznámky 
I  konference 8 000  

II/1 přebory dospělých 0 Přebory se v letošním roce nebudou konat 

II/2 přebory mládeže 0 Přebory se v letošním roce nebudou konat 

III VčBTM 60 000  

IV  Český pohár 1 500 Uskuteční se bez finálového turnaje 

V mzdy výkonný výbor 183 500  

VI  odměny lektorům 25 000 Plánováno školení trenérů 

VII provozní náklady  svazu 
28 500 

Běžné náklady na provoz +  vyúčtování nákladů za 

služby účetní ČUS (součinnost) 

VIII náklady na jednání VV 3 000  

IX  Vyhlášení nej. 

sportovců-mládež 
0 

Vyhlášení se v roce 2021 neplánuje, neproběhly 

soutěže, které by byly hodnoceny 

X  „hledáme ligové hráče“ 20 000 Projektu ČAST – podporovaný dotací ČAST 

XI reprezentace mládež 0 Výdaje sloučeny s položkou XIII 

XII podpora za účast na 

VčBTM 
0 Výdaje sloučeny s položkou XIII 

XIII podpora mládeže a 

oddílů 
150 000 

Sloučeno s položkami  XI, XII  částečně bude 

využito dotací ČAST 

XIV podpora účasti a 

umístění v KPJ dospělí  
0 

 

XV  výdaje mimo 

rozpočtovaných 
0 

 

Výdaje celkem 479 500  

 

Návrh rozpočtu přebytkový ve výši 130 500 Kč 
 
Jiří  Machula 

 

 

 

 

 

 

 

 



Hodnocení TMK KHKSST 
Sezona 20/21 byla zcela ovlivněna pandemií covid-19. Neproběhlo tedy žádné školení, ani 

doškolení trenérů. Veškerá činnost TMK je tedy dočasně odložena na dobu, kdy vše bude v běžném 

stavu. 

Michal Lebeda st. 

 

Hodnocení KM KHKSST 
V sezoně 20/21 byl odehrán pouze jeden republiková turnaj a jeden krajský turnaj a to ještě ve 

všech kategoriích. Pandemie covid-19 také neumožnila konání krajských přeborů. Většina hráčů ani 

nemohla trénovat. Z těchto důvodů nelze sezonu hodnotit. Věřme, že od nového školního roku bude 

situace příznivější. 

Michal Lebeda st. 
 

Zpráva Komise rozhodčích KHKSST pro konferenci 20.6.2021 
Komise rozhodčích připravila školení a doškolení rozhodčích licence K, které má v gesci 

své působnosti. Bohužel po odložení z červnového termínu se ani koncem září nepřihlásil 

dostatečný počet zájemců, aby se mohlo školení uskutečnit. Je třeba říci, že epidemická situace  

nebyla v té době špatná, aby byla překážkou pro účast na akci s menším počtem lidí. Není 

jednoduché zajistit lektory z řad kvalifikovaných a zkušených rozhodčích, jejichž časový program 

je dost nabitý. Na návrh komise rozhodčích výkonný výbor prodloužil platnost licencí o jeden rok 

všem přihlášeným rozhodčím na plánované doškolení. 

 V průběhu sezóny se díky vládním nařízením nekonal žádný krajský přebor, takže nebylo 

vypsáno žádné výběrové řízení na rozhodčí. Komise rozhodčích vypíše školení a doškolení 

rozhodčích na začátku nové sezóny, ale je třeba počkat na termínovou listinu všech soutěží. 

Jan Slavík, předseda KR KHKSST 

 

 

Zpráva  STK  KHKSST 
Zprávu za STK jsem písemně tradičně nedával, vše je ve SPINECH, .. . . . 
Jinak stručně:    SEZÓNA 2020/21 UKONČENA PO 4. KOLECH a celá anulována = ví jistě všichni. 
Z AKTIVITY STK se na konci této nešťastné sezóny v červnu rozehrála a t.č. je před dohráním 
jediná soutěž, tkzv. nemistrovská = ČP-1.stupně v KHKSST DRUŽSTEV MUŽŮ = o postup (dvě 
družstva) do ČP-2.stupně, který se hraje v září a řídí jej STK ČAST. 
Přihlásilo se 14 družstev. Zbývá odehrát finále SK Dobré – Sokol Stěžery B = obě družstva postupují. 
Též utkání o 3. místo, tedy o pozici prvního náhradníka = Hostinné C – Broumov. 

PRVNÍ TŘI DRUŽSTVA OBDRŽÍ POHÁR A DIPLOM = diplom i čtvrté družstvo  ). 
Dohrají se v příštím týdnu i poslední tři utkání v útěše = o konečná umístění. Viz příloha. 
 
Připravena je nová sezóna s nevídaným nárůstem vkladů za družstvo /= shodná výše á Kč 2 500,- = 
což si delegáti odhlasovali na minulé konferenci/ se stejnými družstvy v DM, 1M i 2MA a 2MB =       
i v Registru, STISU = ale bude-li spuštěna a hlavně i dohrána = vzhledem stále hrozící nové 
pandemii COVID, s různými mutacemi = neví nikdo. Snížení vkladů za družstvo např. na původní 
výši si mohou odhlasovat delegáti této konference 20.6.2021. O VRÁCENÍ vkladů za neodehranou 
sezónu nebylo pochyb v STK, ani ve VV KHKSST. 
Neúčast již avizovala družstva Sokol PP HK 2 E – v 1M  a  TJ Jičín B – v 2MA.   
Dosud neoficiálně i Sokol Libchyně – v 2MB.   
A na závěr něco od mé maturity a po nepřetržitém vykonávání  funkce STK v RSST hned po ZVS, 
tedy od r. 1969 a plynule dále v KHKSST, tedy 50 či 51 sezón v kuse a nerozveden, štastně ženatý.  
Už Fučík před popravou řekl:  Lidé bděte, měl jsem Vás rád!       A nenechte se oškubávat. 
Ladislav Kozák, předseda STK KHKSST 



Zpráva revizní komise o hospodaření v roce 2020 

 

Revizní komise ve složení Josef Dušek, Aneta Doucková a Petr Tomeš na základě 

předložených dokumentů konstatuje, že v těchto dokumentech nezjistila žádné 

nedostatky. 

 

Účetnictví je uloženo v sídle ČUS, U Koruny 292, Hradec Králové 

 

Hospodaření spolku v roce 2020: 

- spolek hospodařil pouze v hlavní činnosti 

- daň z příjmů: 0 

- hospodářský výsledek: -70302,- Kč 

 

 
 


